



Background 项目背景

The Kingdom of Thailand, with constitutional monarchy, is the second largest economic entity in Southeast Asia. 90% of people in Thailand embrace Buddhism, so this country is also known as "Smile Buddhist Nation" due to its affability. China and Thailand share hundreds of years friendship and mutual cultural communication, with geographical adjacency and rooted connection.

Thailand is the major country along the "One Belt One Road". China-ASEAN Free Trade Area has been upgraded comprehensively, with the trade amount predicted to reach 1 trillion USD and new bilateral investment to reach 150 billion USD. The rapid increasing of mutual investment and enterprise between China and Thailand will provide extensive job opportunities in China-ASEAN area for those international talents who have studied in Thailand.

泰国是君主立宪制国家，是东南亚第二大经济体。泰国90%以上公民信仰佛教，是和蔼友善举世公认的“微笑佛国”。中泰两国地缘相近，血缘相溶，文化相通，有着数百年的传统友谊。

泰国是“一带一路”重要沿线国家，中国——东盟自贸区升级全面实施，预计到2020年中国与东盟贸易额达到10000亿美元、新增双向投资1500亿美元。中泰两国互相投资额度和企业数量急剧倍增，这都将为赴泰留学的国际人才在中国——东盟地区就业提供了广阔的发展空间。

Brief Introduction 大学简介

Suan Sunandha Rajabhat University, founded in 1937 and named after the queen of Rama V, King Chulalongkorn, is one of the top-ranking national universities. Among the 38 royal universities in Thailand, Suan Sunandha Rajabhat University has ranked the first constantly in 7 years in the comprehensive evaluation on National High Education Quality. In this university, there are 12 institutions and affiliated primary schools & high schools, 29,000 full-time students, 120 bachelor, master and doctor degree programs. The main campus is located in Bangkok Suan Sunandha Royal Garden near the imperial palace, and the other four campuses are respectively in Nakhon Pathom, Ramong, Samut Songkhram, Udonthani. The current president of Suan Sunandha Rajabhat University, Mr. Korn Dabbaransi, is the former Deputy Minister, Minister of Thailand Government. Mr. Korn Dabbaransi spoke frequently about "China and Thailand are brother countries" and "China and Thailand are families", which are the most proficient sentences he can speak in Chinese.

宣素那他皇家大学始建于1937年，是以拉玛五世国王皇后的名字命名的泰国一流国立大学。在全泰国38所皇家大学中，宣素那他皇家大学连续七年排名第一，大学设有12个院系以及附属小学和附属中学。大学现有全日制在校生29000余名，本科、硕士、博士专业学位学科120余个。大学有五大校区，主校区坐落在首都曼谷市中心紧邻皇宫的宣素那他皇家园林，另外四个校区分别是佛统校区、那朗校区、也功校区和梧闻校区。宣素那他皇家大学现任主席功·塔帕朗西曾任泰国政府国务院副总理。“中泰是兄弟”、“中泰一家亲”是功·塔帕朗西主席会讲的中文句子里使用最频繁、最熟练的句子。



原国家领导人1997年接见宣素那他皇家大学现任主席Mr.Korn Dabbaransi (中文名: 功·塔帕朗西)





Education Situation in Thailand 泰国教育简况

Since 1887, King Chulalongkorn has established specialized Ministry of Education to take charge of the national education management and educational system standardization, following the example in Europe and America. It's extremely strict with education quality evaluation by Thailand government, for there is an independent agency—Office of National Education Standard and Quality Assessment (ONESQA) directly managed by premier and vice-premier, sharing the same level with Ministry of Education, so as to guarantee the justice of education quality assessment standard. The high education in Thailand adopts European and American mode on curriculum arrangement, education method and system, with most teaching materials introduced from there. It's widely approved in international education field and examination agencies for the high education quality level in Thailand.

泰国拉玛五世国王朱拉隆功大帝早在1887年仿效欧美，成立了专门的教育部，负责管理国家教育和规范教育体系。泰国政府教育质量评估极其严格，在设立教育部的同时，还设立了一个与教育部平级的独立机构——国家标准与质量评估办公室（ONESQA），以此保证教育质量的评估标准客观公正。泰国的高等教育，在课程设置，教育方法和教育体制上都采用了欧美模式，不少课程的教材直接欧美引进。其高等教育质量水平已被国际教育界和考试机构所认可。

Advantages 项目优势

1. Superior rare educational resources. Suan Sunandha Rajabhat University is one of the top-ranking national universities in Thailand, with abundant qualified faculty. Some of the professors have the background of studying in Europe and America.
2. Part of majors adopt English teaching-based and Chinese assisted method. No IELTS and TOEFL score is required and scholarship can be awarded to those students who have excellent performances.
3. Beautiful royal garden campus with distinct geographical location. The main campus is in the downtown of Bangkok, more than 50 buildings in total located in the royal garden of Rama V Palace, which endows the campus with profound historical deposits and strong academic atmosphere. The transportation for the main campus is very convenient, where Chinese students will study for the whole school year.
4. Campus security. The main campus shares the common wall with palace and is protected by royal guards.
5. Comfortable dormitory. There are some hotels in Suan Sunandha Rajabhat University, with one of them can meet the international students' require, as well as free pool, gym and buffet breakfast.
6. Advanced facilities and separate sports halls. Various kinds of food are supplied in school restaurant. Library and Gymnasium are all in the school.
7. Overseas student affairs office is established, with supervisors and instructors who can speak Chinese, English and Thai language fluently employed. They can provide airport pickup, student registration, course registration, study supervision, visa, medical and other services.
8. Provide the one-stop service, including application, graduation, overseas and domestic diploma certification by Ministry of Education and domestic employment recommendation.

1. 宣素那他皇家大学是泰国国立一流名校，师资力量雄厚。
2. 部分专业采用英语授课为主，免雅思托福成绩，成绩优异者可获得奖学金。
3. 宣素那他皇家大学主校区位于曼谷市中心，共五十多栋建筑，坐落在拉玛五世皇家园林历史底蕴深，学术氛围浓。中国留学生全程在主校区就读，交通便利。
4. 主校区紧邻皇宫，校内校外均处在皇家卫队保卫区。
5. 宣素那他皇家大学建有校内三星级酒店，可提供学生校内住宿需求，校内酒店配有游泳馆、健身房以及自助早餐服务。
6. 校内食堂餐饮品种丰富齐全，全天冷气开放，校内图书馆、运动场馆设施齐全。
7. 有专职辅导员，并提供接机报到、课程注册学习督导、签证换领、带领就医等管理服务。
8. 从申请到毕业、国外及回国后教育部学历学位认证、回国就业推荐一站式服务。

Diploma certified by Chinese Ministry of Education 毕业所获学历回国中国教育部认证

Suan Sunandha Rajabhat University is the recommended college on the overseas supervision Information website of Ministry of Education in China, with the serial number of 53.

宣素那他皇家大学是中国教育部涉外监管信息网推荐留学院校。按首字母排序序号：53

The Ministries of Education of China and Thailand has officially signed the Agreement on Mutual Recognition of High Education Diploma and Degree by the Ministries of Education in The Kingdom of Thailand and People's Republic of China in 2007 and 2010, whose applied scope states that all diplomas issued by the approved universities of Ministry of Education in both country are mutually recognized.

依据2007年、2010年中泰两国教育部分别正式签署的《泰国王国教育部与中华人民共和国教育部关于相互承认高等教育学历和学位的协定》适用范围列明，凡是两国教育部批准的大学颁发的文凭全都互相承认。

Returned Student Policy 留学回国人员政策

The overseas students can not only share the same rights with domestic graduates, but also have the policy privileges in employment, settlement, start-up capital support provided by government and duty-free car purchase. In addition, it can be filed according to assessment of national personnel department, which will provide the important basis for participating in the civil servant examination and promotion in enterprises and public institutions.

留学生毕业后不但享受国内普通高校毕业生就业待遇，还可享受海归人才就业落户、政府留学人员创业扶持资金、购买免税车等政策。可按国家组织人事部门的考核入档，是报考公务员和在企事业单位升职的重要依据。



International cooperation 国际合作

Suan Sunandha Rajabhat University also carries out academic and educational cooperation and exchanges with many foreign universities and institutions in Asia, Europe, America and so on. It has cooperated with many "985", "211" and "double first-class" universities in China. In 2018, Sichuan Province's "985" and "double first-class" universities of electronic science and technology of China cooperated with Suan Sunandha Rajabhat University. The first batch of undergraduate students have enrolled in the major of international trade in Suan Sunandha Rajabhat University.

宣素那他皇家大学还和亚洲，欧洲，美洲等多所外国大学机构进行学术和教育合作交流。与中国多所名校开展合作。宣素那他皇家大学与中国“985工程、211工程、双一流”高校——电子科技大学开展联合培养，首批本科生2018年已入读宣素那他皇家大学国际贸易专业，2019两校继续开展联合培养本科课程。



Admission majors, Education system, Course arrangement, Tuition and Fees 招生专业、学制、课程安排、学杂费

宣索那他皇家大学学位及专业	学制	学习时间	招生计划	招生对象	收费标准 (含项目费)
管理学学士(BBA)	国际贸易	4年	3年	40	四年本科全部学杂费75万铢 约合人民币16.3万元
	人力资源管理	4年	3年	40	
	商业信息管理	4年	3年	30	
管理学硕士 Master of Management	创新管理	2年	1年	30	二年硕士全部学杂费60万铢 约合人民币13万元
管理学博士(Ph.D)	创新管理	3年	2年	15	三年博士全部学杂费115万铢 约合人民币25万元
Undergraduates pay language course fees: 20,000 Thai baht, about 4,300 RMB, including languages of 90 class hours. Bachelors pay languages course fees: 28,000 Thai baht, about 6,000 RMB, including languages fees of 60 English class hours and languages fees of 60 Thailand class hours. 本科缴纳语言课程费: 2万泰铢, 约合人民币4300元, 包含90课时的语言费用; 硕士缴纳语言课程费: 2.8万泰铢, 约合人民币6000元, 包含60课时的英语和60课时的泰语费用。					

Project characteristics: There is no requirement of IELTS & TOEFL. The main teaching language is English, some courses are helped in Chinese.
Explanation of fees: The fees include tuition fee, application fee, registration fee, international student management fee, thesis guidance fee, library resource fee, domestic and overseas students service fee.

The fees doesn't include Visa fee, notarization fee, double certification fee, teaching materials fee, insurance fee, course retaking, visiting practice in teaching, English tutoring expert teaching, room and board fee, domestic and foreign academic degree certification and other fees. After the student enrolls in the school and register, no matter what reasons the student have, or violates the discipline to expel, the payment fee not to return.

项目特色: 入学无需雅思托福成绩要求。英文授课为主, 部分课程华文辅助。

费用说明: 包含学费、申请费、注册费、国际学生管理费、论文指导费、图书馆资源费、学生境内外服务费。

不包含: 签证费、公证费、双认证费、教材费、保险费用、课程重修、教学中的外出参观实习、教学之外的英语补习、食宿费、境内外学历学位认证等费用。学生入学注册学籍后, 由于学生自身任何原因退学, 或违纪开除所缴纳费用不退。

Application for admission: There are three semesters each year, admitting in August and November, the application time should be at least 2 months in advance.

Teaching area: Main campus in the center of Bangkok

Degree awarding: Students who meet the requirements for degree awarding upon graduation will be awarded the degree by the royal university of Thailand.

入学申请: 每年三个学期, 8月、11月入学, 申请时间至少需提前2个月。

授课校区: 本科、硕士、博士课程全程在曼谷市中心主校区学习。

授予学位: 学生毕业时符合授予学位条件者, 由泰国宣索那他皇家大学授予学位。

Application materials 申请材料

Apply for admission	申请录取通知书
1. Entry form 1	① 入学报名表1份
2. copy of graduation certificate (need notarization and double certification)	② 毕业证书 (需要公证和双认证)
3. report card (need notarization and double certification)	③ 成绩单 (需要公证及双认证)
4. the original passport (valid for more than half a year)	④ 护照原件 (有效期半年以上)
5. account of the whole page scanning	⑤ 户口本全部页扫描件
6. copy of the id card scanning copy	⑥ 身份证扫描件
7. 4 recent photos in 1 inch .	⑦ 1寸4张近期照片
Application materials for study visa issued by the embassy of Thailand in China	泰国驻华大使馆办理留学签证材料
1. School admission letter	① 录取通知书
2. passport, 4 colorful and white background photos in 2 inch	② 护照原件、2寸白底彩照4张
3. the deposit certification of 50,000 RMB in students' bank accounts	③ 学生本人名下5万元银行存款证明
4. Student commitment	④ 学生承诺书
5. letter of guarantee	⑤ 担保信
6. residence certificate issued to the neighborhood committee.	⑥ 居住证明 (到居委会开具)

Steps of entering school 入学流程

Step 1: Prepare the materials and fill in the application form.

Step 2: Submit and review the materials. After passing the written examination and interview, those who pass the examination will pay the application fees. The undergraduate application fee is 5,000 yuan. The application fee for master's degree is 10,000 yuan (the prepayment for admission application can be used to deduct the tuition fee), apply for the letter of admission.

Step 3: students receive a college admission letter and pay the fee.

Step 4: the university receives the tuition fee and assists the student to apply for the student visa.

Step 5: prepare to go abroad, (check the matters needing attention when going abroad, learn to fill the entry and exit card, study the student rules, confirm the accommodation, arrange the teachers of the school to pick up the plane)

第一步: 准备材料, 填写《入学申请表》。

第二步: 提交材料并审核, 通过后参加入学笔试和面试, 合格者缴纳申请费, 本科申请费5000元、硕士申请费10000元 (申请费可抵扣学费), 申请录取通知书。

第三步: 学生收到大学录取通知书并缴费。

第四步: 大学收到学费, 协助学生办理留学签证。

第五步: 准备出国, 领取出国注意事项、学生守则、确定住宿、安排出发及学校接机事宜。

Internship and employment recommendation service 实习就业推荐服务

Outstanding graduates of the Suan Sunandha Rajabhat University can enjoy internship and employment recommendation services. Graduates can be recommended to KANTANA group, MK catering group, APRIME group, Australia Culinary Solution group, Central department store group and some Chinese enterprises for their internships and work in Thailand. Graduates with master's degrees or higher can return to the power, petroleum, petrochemical, financial and other industries. The final recruitment right belongs to the recruitment company, and those with doctor's degree can be recommended to some institutions of higher learning, scientific research institutes and post-doctoral work stations in China.

宣索那他皇家大学优秀毕业生可享受实习和就业推荐服务。毕业生在泰实习和工作, 可推荐到KANTANA 集团, MK餐饮集团, APRIME集团, Australia Culinary Solution集团, Central中央百货集团, 以及部分中资企业。取得硕士学位以上学位的毕业生回国可推荐至电力、石油石化、金融等行业 (最终录用权归招聘企业), 获得博士学位可推荐至国内部分高等院校、科研院所以及博士后工作站。



University campus environment view
大学校园环境实景



มหาวิทยาลัยราชภัฏสวนสุนันทา
SUAN SUNANDHA RAJABHAT UNIVERSITY
๑ U-Thong nok Road, Dusit, Bangkok ๑๐๓๐๐ Thailand

梦想, 从宣素那他皇家大学起飞
Dreams start from Suan Sunandha Rajabhat University



2019 招生简章



国立
宣素那他 皇家大学
SUAN SUNANDHA
RAJABHAT
UNIVERSITY

